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Spodbujati moramo
realni optimizem

V sredo, 20. novembra, se je na
osmi seji sestala občinska konfe-
renca SZDL Ljubljana Center.
Obravnavala je poročilo o delova-
nju OK SZDL v preteklem eno-
letnem obdobju, sprejela je pro-
gramske usmeritve za leto 1986,
razreSila in izvolila je predsedni-
ka, podpredsednika in sekretarja
OK SZDL. Predsednik je tudi v
naslednjem dveletnem obdobju
Dušan Semolič, novi podpred-
sednik je Ivo Bernard, sekretar
pa Boris Traunšek. Dušan Semo-
lič se je zahvalil za izraženo za-
upanje, zahvalo pa je izrekel tudi
dosedanjemu podpredsedniku
Srečku Cožu, ki se mu je iztekel
mandat.

V uvodnih besedah je predsed-
nik Dušan Semolič podal kratek
pregled dela v minulem obdobju
in ga povezal z nalogami v bližnji
prihodnosti. Opozoril je na pro-
bleme, s katerimi se ukvaijamo v
vsakdarvjem delu.

Zaradi zaostrenih gospodarskih
razmer je razumljivo, da je posve-
čala socialistična zveza največ po-
zornosti prav temu področju. Gre
za neke vrste izziv družbeno poli-
tičnim organizacijam, ki naj prav
tukaj pokažejo, kaj zmorejo. Med

ljudmi moramo ustvariti realni
optirnizem, saj brez tega ni delov-
nega zanosa. Sicer pa se lahko v
Centru pohvalimo z dobrimi re-
zultati. Industrijska proizvodnja
se je povečala za 14 odstotkov,
zaposlenost za 1,7 odstotka, realni
osebni dohodki pa za 9 odstotkov.
Poprečni osebni dohodek v obči-
ni je znašal v prvih osmih mese-
cih letošnjega leta 52.445 dinar-
jev. »Za temi številkami se skriva
veliko naporov in odrekanj delav-
cev v organizacijah združenega
dela,« je dejal Dušan Semolič.

Priprav na skupšdinske volitve,
ki bodo marca prihodiye leto,
smo se lotili odgovorno in teme-
Ijito. Do konca oktobra je eviden-
tiranih skupaj približno 8500 de-
legatov tako iz OZD kot iz KS.
Prvi vtis je dober in sedanji zagon
moramo vzdržati do samih voli-
tev. Nekoliko slabše srao zastavili
delo v organizacijah združenega
dela. Naloga aktivistov je, da delo
opravijo tudi tam kar se da teme-
ljito.

Težave so tudi v nekaterih kra-
jevnih skupnostih, čeprav so v ve-
čini opravili evidentiranje dobro.
V tem trenutku nas lahko navdaja
zmerni optimizem. Volitve so pri-

ložnost, da postavimo na odgo-
vorna mesta prav takšne Ijudi, ki
bodo kar najbolj kos obvladova-
nju sedaj tako težkih gospodar-
skih razmer. Takoj po volitvah pa
moramo storiti vse, da bomo dele-
gate podprli pri njihovem delu.

»Če je kje potrebna konkretna
akcija, potem je potrebna pri
otrocih,« je poudaril Oušan Se-
molič in opozoril na veliko delo,
ki ga je na tem področju opravila
občinska zveza prijateljev mladi-
ne. »Otroci so tisti, ki najbolj ob-
čutijo težo sedanjih . zaostrenih
gospodarskih razmer,« je dejal.
Ce smo nekako uspeli urediti raz-
mere v osnovnih šolah, pa ne mo-
remo biti zadovo^jni s stanjem v
srednjem šolstvu, kjer zlasti ni-
smo uspeli urediti prehrane. Ra-
zen analiz, nismo praktično na-
pravili ničesar.

Izredno pomembna je akcija, ki
jo je pripravila občinska organi^a-
cija zveze borcev pod na.slovom
»Revolucija še traja - kje je moje
in tvoje mesto v njej.« Sodelovalo
je 10 tisoč mladih z različnimi, pa
tudi zelo kritičnimi pogledi, ven-
dar ni bilo primera, za katerega bi
lahko rekli, da je na nasprotnem
bregu naše stvarnosti.

Socialistična zveza posveča po-
sebno pozornost tudi starejšim
občanom, kar je zlasti razumljivo
za našo občino, kjer živi razmero-
ma veliko število upokojencev.
Zaradi tega tudi spodbuja različ-
ne oblike prostovoljnega dela kot
pomoč delu strokovnih institucij

pri skrbi za starejše občane. Pose-
bej se je vključila tudi v razprave
o spremembah pokojninskega za-
kona.

V nadaljevanju svojih izvajanj
je Semolič opozoril na delovanje
delegatskega sistema in poudaril,
da so skupščinski zbori zavzeto
delali na vseh ppdročjih. Nekoli-
ko slabše je v sisih, za katere bele-
žimo močan osip delegatov. Zelo
pa smo šibki na področju stano-
vanjskega gospodarstva, kjer sta-
novargski samoupravi nismo za-
gotovili ustrezne materialne pod-
lage. Tako skupnosti stanovalcev
ne zmorejo plačati niti ncunujnej-

ših popravil.
Z delom aktivistov SZDL pa

smo lahko nadvse zadovoljni. Zal
pa je zagnanost te vrste značilna
samo za nekatere in tako se sreču-
jemo skoraj vedno le z istimi
obrazi. Večinoma gre za strejše
ljudi in zdaj se zastavlja vpraša-
nje, kako bomo uspeli motivirati
mladega človeka, da se bo lotil
aktivističnega dela na terenu.

Dušan Semolič je sklenil svoj
govor z ugotovitvijo, da so naloge,
ki so pred nami znane in stvar nas
samih je, da okrepimo učinkovi-
tost našega dela in da izpolnimo
vse, za kar se dogovorimo. N. I.


